
Ruediger: Przyszłość? Koncentruję się na teraźniejszości
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Jednym z piłkarzy Romy, rozchwytywanych w pogłoskach transferowych,

jest Antonio Ruediger. Niemiecki defensor udzielił wywiadu dla Sky Sport,

w którym był pytany między innymi o swoją przyszłość.

Twoja przyszłość?

- To nie moje pole, nie mogę nic zrobić. Jestem skoncentrowany wyłączenie na

teraźniejszości i na Romie. Luciano Spalletti będzie trenerem w najbliższym

miesiącu, tak jak Frederic Massara będzie dyrektorem sportowym. We Włoszech

pisze się bardzo dużo, gdy byłem kontuzjowany mówiło się, że pójdę do Chelsea.

Pozostaję skoncentrowany an Romie i jestem tutaj szczęśliwy.

Pescara-Roma?

- Nie możemy tracić punktów, jesteśmy wielkim zespołem, ale wciąż czegoś brakuje,

nie możemy tracić po drodze punktów.

Uda się wam zdobyć drugie miejsce?

- Zespół ma się dobrze, nie powinniśmy tracić spokoju, potrzebna jest koncentracja.

Odpadnięcie z pucharów było wielkim rozczarowaniem, to prawda, ale teraz

jesteśmy myślami przy najbliższych wyzwaniach. Juventus i Napoli przeżywają dobre

momenty, to samo tyczy się nas. To będzie ciężki i intensywny finał sezonu.
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